

王丽梅,女,汉族,1947年11月出生,黑龙江密山人,1964年10月参加工作,1974年1月北京大学中文系毕业,大学学历,研究员。北京大学校务委员会副主任、校友会常务副会长。

1964年至1970年黑龙江省大庆油田工作,历任工人、油田宣传组副组长。1970年至1974年北京大学中文系新闻专业学习。

1978年至1982年北京大学团委书记。1982年至1986年北京大学党委学工部副部长。其间于1985年至1986年北京大学哲学系思想政治教育专业本科班在职学习,获哲学学士学位。1986年起,历任北京大学纪委干部、纪委副书记。1999年至2005年任纪委书记。其间于2002年至2003年在国家教育行政学院高校领导干部进修班学习。2005年11月至今北京大学校务委员会副主任、纪委书记。2010年10月任校友会副会长,2011年11月任校友会常务副会长。

Wang Limei, female, Han nationality, born on September, 1947 in Mishan, Heilongjiang province, member of the Communist Party of China, started working from October, 1964 and graduated from the Chinese Department of Peking University in January, 1974, university degree owner, researcher.

Wang is the Vice Chair of the Peking University Council and Executive Vice President of PKU Alumni Association.

Wang Limei worked as a worker, and deputy leader of the oil filed publicity group in Daqing oil field of Heilongjiang province from 1964 to 1970. She majored in journalism in Chinese Department of Peking University from 1970 to 1974.

From 1978 to 1982 she was the Secretary of the Youth League Committee of Peking University. From 1982 to 1986 Wang worked as the Vice Director of Office of Student Affairs of PKU. During this period, Wang also studied ideological and political education in the Department of Philosophy of Peking University from 1985 to 1986 and acquired another bachelor degree of philosophy. After 1986, Wang has been appointed as the cadre and the committee member of the Discipline Inspection Commission of Peking University, Deputy Secretary of the Discipline Inspection

Commission. From 1999 to 2005 Wang Limei was the Secretary of the Discipline Inspection Commission. From 2002 to 2003 she went to study in the advanced training class of leading officers of colleges and universities in the National Education Administration School. From the November of 2005 till now Wang has been the Vice Chair of the Peking University Council and the Secretary of Discipline Inspection Commission. She took the position of the Vice Chairman of Alumni Association of Peking University in October, 2010 and the Vice Chairman of the standing committee of the Alumni Association in November, 2011.